

《单词百科:ENX是什么意思?ENX怎么发音?ENX的解释和用法》

英语单词ENX是什么意思?ENX怎么读?ENX怎么发音?简答网为您整理了ENX的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



ENX的意思

1、[医]Enoxacin;

ENX的双语例句

1、The experiments showed that there is strong interaction between ENX and BSA, and the main dominant sorts of binding forces are hydrogen bond and Van der Waals ' interaction.

实验表明，依诺沙星与牛血清白蛋白分子间有较强的结合作用，且结合作用力主要是氢键和范德华作用力。

2、ENX had good antimicrobial activities to Gram-positive and Gram-negative organisms.

ENX对所试革兰氏阳性和革兰氏阴性细菌均有良好抗菌活性，抑菌率均>65%。

3、Objective: To explore the corneal permeability of enoxacin (ENX) in vitro.

目的：研究依诺沙星（ENX）的角膜透过性，为其处方设计提供理论基础。

4、Conclusion: 2% HP- β -CD serves the corneal apparent permeability of ENX better.

结论：2%HP- β -CD能够显著增加ENX的表观渗透系数，且对角膜无明显刺激性。

5、Conclusion There was lack of linearity between HP- β -CD and the apparent permeation coefficient of ENX.

结论HP β CD浓度与ENX的表观渗透系数之间没有线性关系。

6、IBM development is working on a new algorithm to prevent interface names from being treated as host names, especially for obvious formats such as enX.

IBM开发人员正在开发一种新算法，以避免把接口名当作主机名对待，尤其是对于enX等明显的格式。

7、The absorption spectrum of neodymium enoxacin (ENX) cetyltrimethylammonium bromide (CTMAB) system was studied. Experimental results showed that absorption intensity of the Nd ENX complex was increased by adding cationic surfactant (CTMAB).

详细研究了钕依诺沙星（ENX）十六烷基三甲基溴化铵（CTMAB）体系的常规吸收光谱和导数吸收光谱性质，发现阳离子表面活性剂对Nd ENX体系吸收强度有增强作用。

以上是简答网为您整理的ENX怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于ENX的用法、ENX

的释义、ENX的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ENX>